



## Canada Playing for Gold



Photo credit : Express Media / Santiago 2023

Coby Iwaasa and Samuel Murray will be playing for gold in men's doubles at the 2023 Pan American Games in Santiago, Chile. Team Canada will face the number one seed and defending Pan Am Games champions, Javier Mar and Rodrigo Montoya of Mexico. The match is scheduled to begin at 1:00 pm ET.

Iwaasa and Murray didn't have an easy path to the finals. In the quarterfinal they upset Daniel De La Rosa and Alejandro Landa, the number three seeded team from the United States in an exciting match. Iwaasa and Murray lost the first two games, 4-11, 8-11, but dug deep to come back and win the last three games 11-8, 11-8, 11-4.

In today's semifinal, Canada faced Edwin Galicia and Juan Salvatierra of the Independent Athlete Team, who had defeated the number two seeded team from Bolivia to advance. The semifinal went to a tie breaker with Canada winning the roller coaster match, 11-9, 3-11, 11-7, 8-11, 11-7.

"Playing in a gold medal match is a once in a lifetime opportunity, especially to do it at the Pan Am Games," said Coby Iwaasa. "To do it with a partner like Sam give you a lot of confidence. Today's match was difficult. It was hard to get into a rhythm and feel good, so coming out on top helps us feel confident going into tomorrow."

The [Panam Sports Channel](#) is scheduled to begin their livestream of racquetball on Tuesday, October 24. They will be broadcasting all Tuesday's finals as well as the Team Events which begin after the finals as well as Wednesday and Thursday.

You can also find live action on [CBC Gem](#) and [CBCSports.ca](#), with a focus on Canadian athletes throughout the games. Check in on CBC tomorrow to see if racquetball is being covered!

Coverage on all platforms is free.

Watch for our wrap up release at the end of the Pan American Games for all Team Canada results. And help us cheer on Team Canada in the gold medal match and the Team Events!

**Send a message to the team so they know you're supporting them back home. They'll also see your comments and likes on our social posts!**

Send a Message to Our Team!

### About Racquetball Canada

Racquetball Canada is the National Sport Organization for the sport of racquetball. As a member of the **Canadian Olympic Committee** our mission is to coordinate, govern and encourage the advancement of racquetball from the grassroots to the elite level across Canada. Our vision is to be a visible, vibrant sport enjoyed coast to coast by Canadians of all ages and abilities.

**For more information contact:**

**Jan Hanson**

Director of Communications, Diversity & Safe Sport  
Racquetball Canada  
[communications@racquetballcanada.ca](mailto:communications@racquetballcanada.ca) | 306.502.4422



## Le Canada joue pour l'or



Crédit photo : Express Media / Santiago 2023

Coby Iwaasa et Samuel Murray joueront pour l'or en double masculin aux Jeux panaméricains de 2023 à Santiago, au Chili. L'Équipe Canada affrontera la tête de série numéro un et les champions en titre des Jeux panaméricains, Javier Mar et Rodrigo Montoya, du Mexique. Le match devrait commencer à 13 h, heure de l'Est.

Iwaasa et Murray n'ont pas eu un chemin facile jusqu'à la finale. En quart de finale, ils ont battu Daniel De La Rosa et Alejandro Landa, la troisième tête de série des États-Unis, dans un match passionnant. Iwaasa et Murray ont perdu les deux premiers jeux (4-11, 8-11), mais ils se sont accrochés pour revenir et gagner les trois derniers jeux (11-8, 11-8, 11-4).

Dans la demi-finale d'aujourd'hui, l'Équipe Canada affrontait Edwin Galicia et Juan Salvatierra de l'Équipe des athlètes indépendants, qui avaient battu l'équipe numéro deux de la Bolivie pour se qualifier. La demi-finale s'est terminée par un bris d'égalité et le Canada a remporté le match en montagnes russes, 11-9, 3-11, 11-7, 8-11, 11-7.

“Jouer pour la médaille d'or est une opportunité d'une vie. Spécialement lorsque cela survient aux Jeux Panaméricains”, mentionne Coby Iwaasa. “ De le faire avec un partenaire comme Sam donne beaucoup de confiance. La partie d'aujourd'hui était difficile. Il était difficile d'avoir un bon rythme et de se sentir en contrôle, alors de remporter la victoire nous aide à être confiants pour demain”.

**Panam Sports Channel** commencera à retransmettre le racquetball en direct le mardi 24 octobre. Elle retransmettra toutes les finales de mardi ainsi que les compétitions par équipes qui débiteront après les finales, mercredi et jeudi.

Vous pourrez également suivre l'action en direct sur **CBC Gem** et **CBCSports.ca**, en mettant l'accent sur les athlètes canadiens tout au long des Jeux. Vérifiez sur CBC demain pour voir si le racquetball est couvert !

La couverture sur toutes les plateformes est gratuite.

Surveillez notre communiqué de synthèse à la fin des Jeux panaméricains pour connaître tous les résultats d'Équipe Canada. Et aidez-nous à encourager Équipe Canada lors du match pour la médaille d'or et des compétitions par équipe !

**Envoyez un message à l'équipe pour qu'elle sache que vous la soutenez dans son pays. Ils verront également vos commentaires et vos "j'aime" sur nos messages sociaux !**

**Envoyez votre message par courrier électronique :  
communications@racquetballcanada.ca**

#### À propos de Racquetball Canada

Racquetball Canada est l'organisme national directeur de sport qui régit le racquetball au Canada. À titre de membre du Comité olympique canadien, il a pour mission de coordonner, de régir et de favoriser les progrès du racquetball, du niveau de base à celui de l'élite, et ce dans tous les coins du Canada. Nous avons comme vision d'être un sport dynamique et reconnu, pratiqué d'un océan à l'autre par des Canadiennes et Canadiens de tous âges et de toutes capacités. Joignez-vous à notre communauté dès aujourd'hui!

**Pour plus d'informations, veuillez contacter :**

#### Jan Hanson

Directrice des communications, de la diversité et de la sécurité dans le sport  
Racquetball Canada

[communications@racquetballcanada.ca](mailto:communications@racquetballcanada.ca) | 306.502.4422

Join Racquetball Canada! Rejoignez Racquetball Canada!

Join our Social Community!  
Rejoignez notre communauté sociale !



Funded by the Government of Canada  
Financé par le gouvernement du Canada

Canada

Racquetball Canada | 145 Pacific Avenue, Winnipeg, R3B 2Z6 Canada

[Unsubscribe info@sports-4murs.qc.ca](mailto:info@sports-4murs.qc.ca)

[Update Profile](#) | [Constant Contact Data Notice](#)